

Referat fra STYREMØTE i Haugesund SV - 2023

Tirsdag 14. februar kl. 20.15-21.45, Karmsundsgt. 131 (hos Truls)

Til stede: Britt-Mona, Thomas, Mustafa, Michael, Alice, Truls, Ørjan, Jolanta, Helene

Referent: Helene

Sak	Innhold	Ansvar
	<i>Bli-kjent-runde</i>	Alle
1/23	<p>Vi startet med å konstituere nytt styre: Leder: Britt-Mona Nestleder: Truls Kasserer: Thomas Sekretær: Helene Styremedlemmer: Alice og Ørjan Varamedlemmer: Michael, Jolanta og Mustafa – møte- og uttalerett på linje med styremedlemmer</p> <p>Nestleder blir vara til representantskapet. Alice blir 2.vara.</p> <p>Vi satte også ned følgende arbeidsgrupper:</p> <p>A) Valgkampgruppe med leder Alice, Thomas, Truls og Mustafa fra styret Oppgaver:</p> <ul style="list-style-type: none"> • ferdigstille nominasjonslista og sørge for at den er korrekt • organisere valgkampen: strategi, profilering, materiell, vaktlister • kontakter Trine <p>B) Mediagruppe med leder Mustafa, Britt-Mona og Alice fra styret</p> <ul style="list-style-type: none"> • Denne gruppen er nå i valgåret en undergruppe av valgkampgruppa <p>Oppgaver:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Synliggjøring og profilering i media • Jevnlig posting på FB (og ev. andre sosiale medier) + nettsida • Samarbeid med valgkampgruppa (noen med i begge gruppene?) <p>C) Aktivitetsgruppe: Ørjan, Michael, Jolanta Oppgaver:</p> <ul style="list-style-type: none"> • medlemsmøter og -fester, «Kaffikoppen», aksjoner, medlemsverving, Pride-deltakelse osv. 	

2/23	<p>Aktivitets- og handlingsplan Vi avtalte følgende tidspunkt for styremøter i vår:</p> <ul style="list-style-type: none"> • 14.mars, 11.april, 9.mai kl 20. Felles med bystyregruppa i juni <p>Handlingsplan og aktivitetsplan jobber vi videre med frem mot neste styremøte.</p>	Helene og Britt-Mona
3/23	<p>8. mars – «Vold mot kvinner»</p> <ul style="list-style-type: none"> - Økonomisk støtte: Årsmøtet vedtok å øke støtten sammenliknet med hva vi bidro med i fjor. 	Britt-Mona
4/23	<p>1. mai – LO-arrangement i Nord-Rogaland</p> <ul style="list-style-type: none"> - Repr. til 1. mai-komiteén fra styret: Britt-Mona. Ivar stiller også fortsatt. 	Britt-Mona
5/23	<p>Fylkesårsmøte Rogaland SV, Folkets Hus Stvgr. 18.-19. februar</p> <ul style="list-style-type: none"> - Ny delegat inn for Thomas: Johannes. - Uttalelse fra Hgsd SV (Alice og Elin) om utenlandsadopsjon sendes inn innen fristen. - Styret ønsker i prinsippet ikke å binde delegatene på fylkesårsmøtet, og ønsker heller ikke at årsmøtet skal binde fylkesdelegatene til landsmøtet. 	Britt-Mona
6/23	<p>Observatør til Landsmøtet 17.-19. mars</p> <ul style="list-style-type: none"> - Thomas stiller. 	
7/23	<p>Valgkampaktuelt</p> <ul style="list-style-type: none"> - Profilerings i Hgsd Avis – jf. videresendt mail fra Elisabeth Lura - Samling for mellomstore kommuner 21.-22. april (Oslo) – jf. videresendt mail. Britt-Mona snakker med Trine om dette, Alice har også mulighet til å delta. - Britt-Mona nevnte KåKå som eksempel på valgkampstunt i Stavanger. Noe vi kan vurdere å dra på. 	
8/23	<p>Eventuelt</p> <ul style="list-style-type: none"> - Budsjett – må ferdigstilles til neste styremøte. - Teams – Thomas legger inn de nye styremedlemmene - Brønnøysundregisterne – Britt Mona ordner registrering av nye styremedlemmer. 	Thomas og Britt-Mona